

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

& honorem, qui ab eo deferebatur, sperneret; iniurias, quæ ab aliis intendeantur, æquo animo reciperet; & huius summæ gloriæ inuideret, illorum modicam ferret.

CAP. XIV. Tum conuersus Drusi animus, quando bene cœpta male cedebant, ad dandam ciuitatem Italiæ. quod cum moliens reuerfisset e foro, immensa illa & incondita, quæ eum semper comitabatur, cinctus multitudine, in atrio domus suæ cultello percussus, qui adfixus lateri eius relictus est, intra paucas horas decessit. Sed cum vltimum redderet spiritum, intuens circumstantium mœrentiumque frequentiam, effudit vocem convenientissimam consueptæ suæ. *Ecquando, inquit, propinqui amicique, similem mei ciuem habebit respublica?* Hunc finem clarissimus iuuenis vitæ habuit. cuius morum minime omitteretur argumentum. Cum ædificaret domum in Palatio in eo loco, vbi est, quæ quondam Ciceronis, mox Centorini fuit, nunc Statilii Silennæ est; promitteretque ei architectus, *ita se eam edificaturum, vt libera a conspectu, immunis ab omnibus arbitris esset, neque quisquam in eam despicere posset;* Tu vero, inquit, *si quid in te artis est, ita compone domum meam, vt, quidquid agam, ab omnibus perspici possit.*

CAP. XV. In legibus Gracchi inter perniciosissima numerauerim, quod extra Italiam colonias posuit. id maiores (cum viderent